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1. Sammanträdet öppnas  
Ordförande hälsar alla välkomna. 
 

2. Val av justerare 
Pia Olsson 
 

3. Fastställande av dagordning 
Några punkter som läggs till under punkt 8 Övriga frågor. 
 

4. Föregående protokoll  
Föregående protokoll godkännes och läggs till 
handlingarna. 

 

5. Ledamot till funktionshinderrådet 
Järva stadelsnämnd har godkänt tillträde av två ledamöter 
till funktionshinderrådet.  
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6. Information från förvaltningen 

 Information från Linda Lantz: 
Information om att förvaltningen arbetar med 
tertialrapporteringen utifrån verksamhetsplaneringen. 
Anhörigkonsulent: Avdelningens anhörigkonsulent kommer 
att sluta sin tjänst och en ny anhörigkonsulent har 
rekryterats till avdelningen.  
Ny kollega: Paula Clementz Utredare vid 
utvecklingsenheten inom avdelningen sedan 240415. 
Järvaveckan bemannas med olika verksamheter från 
förvaltningen.  
Gruppbostäder LSS: Det har tillkommit två nya 
gruppbostäder. En ny servicebostad kommer att stå klar i 
september 2024 i Spånga.  
 
Önskemål från rådet är att besöka någon gruppbostad. 
 

 Beställarenheten funktionsnedsättning, socialpsykiatri, 
Enhetschef, Ann-Sofie Ek 
Information om beställarenheten, handläggningsprocessen. 
Informationsspridning om beställarenhetens insatser görs 
via medborgarkontor, folkets hus i Rinkeby och via idéburet 
offentligt partnerskap (IOP). Barnhandläggarna samarbetar 
med skola och föräldrar för att få kontakten under barnets 
skolgång i samarbete med kuratorer.  
Via stadens hemsida finns en funktion som man kan välja 
och översätta olika information till. 
 
Önskemål från rådet är att man ser över möjligheterna till 
att översätta informationsmaterial till olika språk, i syfte att 
nå fler. 
 

 Husby Gård – utegym: Förvaltningens stabsenhet och 
enheten stadsutveckling, via Julia Böhler och Stina 
Holmsved informerar om utegymmet i Husby Gård. Det har 
funnits ett tillfälligt utegym och beslut finns nu om att 
utegymmet ska bli permanent och användarvänligt. I 
processen är prioriterade målgrupper personer över 65 år, 
personer med psykisk och fysisk funktionsnedsättningar 
och kvinnor. Utegymmet utgår ifrån medborgarbudget och 
har olika kriterier. Möjlighet att lämna in synpunkter om 
utegymmet från den 22 mars fram till 17 april. Två 
workshops har genomförts och även informationsspridning 
om utegymmet. Efter 17 april fortsätter arbetet med 
medborgarbudgeten där en del av detta är att samla in alla 
synpunkter och bearbeta materialet för att kunna rösta 
mellan den 9-16 maj om vilket förslag man bäst tycker om. 
 
Rådet lämnar synpunkter att ha med sig inför anläggningen 
av ett nytt utegym. 
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7. Ärenden till nästa nämndsammanträde  

Rådet framför önskemål om att ta upp vilka ärenden som 
berör avdelningen för att bereda synpunkter och förslag på 
rådens förmöten. Förvaltningen kommer att skicka ut 
månadsvis vilka punkter som rör verksamhetsområdet när 
nämndärendena har publicerats på meetingplus. 

Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 

 

8. Övriga frågor 

Remissen om riktlinjer, LSS och SoL. Denna punkt 
diskuterades på förmötet, och rådet kom fram till att vi ska 
göra ett försök med att skriva ihop ett remiss svar, innan 
den 29 april.   
 
Frågor som bordläggs till sammanträde i maj 2024: 

Rådet önskar en dragning gällande idéburet offentligt 
partnerskap 
Tillgänglighets vandringar 
 

9. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. Nästa möte: 15 maj 14.45-16.45 i 
Kista, Järvasalen 

10. Bilagor 
1. Presentation funkrådet 17 april 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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